
Zápis z 12. jednání Výboru pro dopravu 28. 5. 2020, začátek 18.00, konec 22.00 
Přítomní členové výboru: Lenka Hluší, Jiří Kazil, Petr Nýdrle, Tomáš Tenzer, Jan Wagner, Marek Jukovič 
(usnášeníschopni) 
Omluveni: Martin Mach 
Hosté: Michal Biskup, projektanti projektu Via Sancta – Dominik Plhoň, Eliška Mazancová 
 
Na jednání se probíraly následující body: 
 
1. Projekt Via Sancta – projednání dopravního řešení projektové dokumentace pro územní řízení. 

S celkovým řešením výbor souhlasí, požadujeme pouze prověřit možnost posunu autobusové zastávky 
ve směru do Kbel až za křižovatku Mladoboleslavské s novým vyústěním komunikace ze sídliště. 
Současně pověřujeme starostu, aby prověřil u developera, zda je možné osadit navrhovaný přechod 
světelným signalizačním zařízením. 

2. Zklidnění ulice Moravanské – výsledkem ankety je výrazný nesouhlas obyvatel s jednosměrněním ulice. 
Další kroky výbor neplánuje. 

3. Hlasování o jednacím řádu – jednací řád byl schválen všemi přítomnými členy a je přílohou tohoto 
zápisu. 

4. Předložená studie elektrobusů z Letňan do Vinoře byla schválena s podmínkou, že konečná zastávka se 
nesmí vrátit do bývalé konečné linky 185 (před Rychtu). Výbor pověřuje předsedkyni ke sdělení 
vyjádření MÚ Kbely. 


